
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1687
Finder ministeren det hensigtsmæssigt, at mens Danmark var lukket ned pga. covid-19,
foregik et stort, men beklageligvis ikke nærmere kendt antal kørsler over Øresundsbroen
af banderelaterede køretøjer, og vil ministeren samtidig delagtiggøre Retsudvalget i, hvil-
ke oplysninger ministeren har i forhold til, om disse bandemedlemmer efterfølgende er
gået i karantæne, som resten af befolkningen blev opfordret til, samt om politiet har gjort
noget yderligere på baggrund af de mange kørsler over Øresundsbroen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand
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